
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Bohdana Paszkowskiego

na 44. posiedzeniu Senatu
w dniu 20 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
Wszystko wskazuje na to, ¿e 1 grudnia bie¿¹cego roku odbêdzie siê w Warszawie ogólnopolska pikie-

ta z udzia³em kilku tysiêcy funkcjonariuszy Policji z ca³ego kraju oraz przedstawicieli Europejskiej Kon-
federacji Policji EuroCOP. Pikieta ma byæ sprzeciwem policjantów wobec braku gwarancji rz¹dowych
dotycz¹cych realizacji wyp³aty œwiadczeñ i nale¿noœci ustawowych dla funkcjonariuszy Policji
w 2009 r., obni¿enia bud¿etu Policji na rok 2010 o oko³o 500 milionów z³ oraz braku waloryzacji uposa-
¿eñ policjantów w roku 2010.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o wyjaœnienie, czy Ministerstwo Spraw We-
wnêtrznych i Administracji planuje jeszcze w tym roku uregulowanie zaleg³ych œwiadczeñ dodatkowych
na rzecz funkcjonariuszy Policji, tak by nie dosz³o do zapowiadanych protestów, oraz odpowiedŸ na py-
tanie, jakie œrodki zabezpieczono na œwiadczenia i wynagrodzenia dla Policji w 2010 r.

Z powa¿aniem
Bohdan Paszkowski




